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Unix Shell Programming is a tutorial aimed at helping Unix and Linux users get optimal
performance out of their operating out of their operating system. It shows them how to
take control of their systems and work efficiently by harnessing the power of the shell
to solve common problems. The reader learns everything he or she needs to know to
customize the way a Unix system responds. The vast majority of Unix users utilize the
Korn shell or some variant of the Bourne shell, such as bash. Three are covered in the
third edition of Unix Shell Programming. It begins with a generalized tutorial of Unix
and tools and then moves into detailed coverage of shell programming. Topics
covered include: regular expressions, the kernel and the utilities, command files,
parameters, manipulating text filters, understanding and debugging shell scripts,
creating and utilizing variables, tools, processes, and customizing the shell.
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书评

实在忍受不了书中的错字和标点的错误，只能说书的印刷质量实在让人太气愤了，本身
做为UNIX这种系统对大小写就非常敏感，但翻译者却忽略了这部分，无论是翻译还是
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校对缺少应有的责任感。
让我不得不对着英文版又看了一次，书印成这样这个价格有些高了  

-----------------------------
在图书馆，翻到这本书的，翻了一下，感觉不错。都很浅显易懂，适合入门，可是200
页往后，就感觉写的不是很重点了，不过我还是打算捏着鼻子把它们看完。
推荐新手阅读。  

-----------------------------
我就喜欢买书，都快成为一个习惯了。以前去书店，现在就经常上网上这些书城了。买
书是方便了，可是买来的书尤其这种电脑书，可是看着真吃力。我基础差一点，也没学
过什么计算机一类的课程，就是自己喜欢，就经常买些来琢磨着学。有个朋友介绍一个
猎豹网校，说都是老师讲课，看...  
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